
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 23/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 619/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί εκτάκτου 
θέματος για την παραχώρηση ή μη ενός 
οχήματος και ενός γκρέϊντερ στη ΔΕΥΑΒ. 

 
         Σήμερα 26 Σεπτεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-9-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος. 

Π. Τσαπαρόπουλος, Κ. Συμεωνίδης, Χ. 
Σαββαϊδου 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδους, Ι. Λιάτσου, Α. 
Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Η. Μπατσαράς, Ι. Χειμώνας, Κ. 
Νένος, Ν. Αγγέλου. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. 
Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. 
Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Β. Παπαδόπουλος, Η.Τσιαμήτρος.  
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 616/2011 αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 617/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 622/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Κορωνάς, Γ. Κάκαρης.,  Σ. Κουμτσίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 624/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 625/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ. Κορωνάς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Γ. Σουμπέκας, Κ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 626/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 629/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 638/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 639/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 640/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Β. Γιαννουλάκης και  αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Ι. 
Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 659/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 
13) Κατά της συζήτηση της αριθ. 661/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 662/2011 προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης, Γ. Σουμπέκας. 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στη Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο 
σώμα τα εξής: Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του 
θέματος της παραχώρησης της χρήσης ενός φορτηγού κι ενός ισοπεδωτή-γκρέϊντερ στη 
ΔΕΥΑΒ, προκειμένου να γίνουν οι δρόμοι προς τις πηγές και τις δεξαμενές. 

Δάσκαλος: Το θέμα κατατέθηκε τώρα, γιατί η επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. θα είναι 
ειδική και θα αφορά τους απολογισμούς-ισολογισμούς των Δήμων και προκειμένου να 
προλάβουμε να κάνουμε κάποιες εργασίες πριν το χειμώνα. 

Τσαβδαρίδης: Τι θα παραχωρηθεί; 
Δάσκαλος: Ένα φορτηγό του Δήμου μάρκας VOLVO κι ένα γκρέιντερ. 

Τσαβδαρίδης: Γιατί; 
Δάσκαλος: Για να χρησιμοποιηθεί από τη ΔΕΥΑΒ. 
Γκαμπέσης: Δηλαδή είναι τόσο επείγον; Δε μπορεί να το χρησιμοποιήσει 

αλλιώς; 
Δάσκαλος: Όχι, ούτε συντήρηση δε μπορούμε να τα κάνουμε στο Δήμο. 

Τελείωσαν τα χρήματα. Έχουμε όλα τα στοιχεία, τις άδειες αν θέλετε να τα δείτε. 
Αφορούν ένα φορτηγό μάρκας VOLVO του πρώην Δ.Δοβρά κι ένα γκρέιντερ από τον 
πρώην Δ.Απ.Παύλου. 

Νεστορόπουλος: Καινούρια θα τα πάρει η ΔΕΥΑΒ; 
Δάσκαλος: Γιατί να μην τα πάρει; 
Δήμαρχος: Το ερώτημα είναι το εξής και αφορά το γκρέιντερ που είναι το 

μείζον θέμα. Το γκρέιντερ θα εξυπηρετεί και τη συντήρηση των αγροτικών δρόμων; 
Δάσκαλος: Φέτος υπήρξε πρόβλημα με τους χειριστές. Εγώ θα προσπαθήσω να 

έχω ένα χειριστή για να μπορώ να ικανοποιήσω όλα τα αιτήματα, για να μην ακούω 
και το φίλο μου τον κ.Αγγέλου και για να μπορέσουμε να δώσουμε λύσεις. 

Δήμαρχος: Το θέμα του γκρέιντερ το βάζετε γιατί είναι πιο εύκολη η 
πρόσληψη χειριστή από τη ΔΕΥΑΒ; Γιατί εμείς δε μπορούμε να κάνουμε προσλήψεις. 

Δάσκαλος: Έχουμε 49 δεξαμενές στις τοπικές κοινότητες που θέλουν 
συντήρηση 

Πρόεδρος: Το ερώτημα που τίθεται είναι γιατί είναι κατεπείγον το θέμα; 
Δάσκαλος: Όπως είπα και πριν, η επόμενη συνεδρίαση θα αφορά τους 

απολογισμούς-ισολογισμούς των Δήμων και πρέπει να προλάβουμε να κάνουμε 
κάποιες εργασίες πριν το χειμώνα. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της Δημάρχου για τη 
συζήτηση εκτάκτως επί του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 22 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Θ. 
Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Α. Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωνάννου, Θ. 
Κορωνάς, Γ. Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Α. Γκαμπέσης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Α. Λαζαρίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Α. 
Βεσυρόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Χ. Τσιούντας, Ε. Γουναράς, Γ. Σουμπέκας, Κ. 
Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος, Σ. Κουμτσίδης, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. 
Μελιόπουλος. 

Στη συνέχεια αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το 
συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος 
κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Σοφρόνωφ: Τα μηχανήματα αυτά περισσεύουν στο Δήμο; Δεν είναι 
απαραίτητα για τις ανάγκες του Δήμου; Για πόσο διάστημα θα είναι η 
παραχώρηση; 



Μελιόπουλος: Εφόσον ήταν απαραίτητα αυτά τα μηχανήματα στη ΔΕΥΑΒ, 
όταν ήσαστε Πρόεδρος της ΔΕΥΑΒ γιατί δεν είχατε φροντίσει για την προμήθειά 
τους; 

Σουμπέκας: Έχει ερευνηθεί η νομιμότητα αυτής της παραχώρησης; Ίσως 
να μην είναι επιτρεπτή από το νόμο 

Πρόεδρος: Είναι απόλυτα νόμιμη. Το υπογράμμισε η Δήμαρχος 
Νεστορόπουλος: Ποιο είναι το αντικείμενο της ΔΕΥΑΒ και θέλει να πάρει τα 

δυο μηχανήματα; 
Δήμαρχος:  Πρόεδρε, θα ζητούσα αναβολή του θέματος, γιατί τώρα είδα κι εγώ 

τα στοιχεία των οχημάτων. Θα συζητήσουμε πάλι το θέμα και θα δούμε 
Τσιούντας: Έχουμε ψηφίσει να συζητηθεί το θέμα ως κατεπείγον. Είναι 

δυνατόν Δήμαρχος να κάνει πρόταση για αναβολή του θέματος; Περισσότερη 
προχειρότητα από αυτήν δεν υπάρχει. 

Πρόεδρος: Όταν εξελίσσεται ένα θέμα, μπορεί να τεθεί θέμα αναβολής 
Βοργιαζίδης: Σαφώς και μπορεί να τεθεί. Η Δήμαρχος δεν ψήφισε για το 

συγκεκριμένο θέμα, ψήφισε το σώμα. Σαφώς και μπορεί να ζητήσει αναβολή. 
Τσαβδαρίδης: Μα τι λέει ο κ. Βοργιαζίδης; Η Δήμαρχος ζήτησε να συζητηθεί 

το θέμα, δεν έφερε το θέμα ο κ. Δάσκαλος.  
Δήμαρχος: Είναι γνωστό ότι η Δήμαρχος εισηγείται τα θέματα ή οι επικεφαλείς 

των παρατάξεων. Διαπιστώνοντας ότι δεν είναι ώριμο το θέμα να συζητηθεί, έχω 
δικαίωμα να ζητήσω την αναβολή του και να πω ότι ναι, εισήχθη πρόχειρα. Δεν έχω 
κανένα θέμα να ωραιοποιήσω καταστάσεις 

Πρόεδρος: Κα Κοστογλίδου είπα ότι μπορεί να αναβληθεί το θέμα. 
Τσιούντας: Εγώ μίλησα για τη διαδικασία 
Δήμαρχος: Για τη διαδικασία σας είπα ότι δεν έχω λόγο να ωραιοποιήσω 

καταστάσεις, μπορεί να εισήχθη πρόχειρα. 
Πρόεδρος: Κε Τσιούντα, διαβάζοντας τον κανονισμό, δεν προκύπτει από 

πουθενά αυτό το επιχείρημα. Μπορεί στην εξέλιξη να μπει μια πρόταση και να 
ψηφιστεί η πρόταση αυτή. 

Τσιούντας: Αν προκύψει κάτι συμφωνώ. Διαφορετικά επιμένω ότι είναι 
πρόχειρο. 

Πρόεδρος: Το επικαλέστηκε η Δήμαρχος, λέγοντας ότι είχε άλλη εκτίμηση  
Τσιούντας: Ότι είναι πρόχειρο; 
Πρόεδρος: Το είπε, δεν ξέρω κε Τσιούντα αν είναι πρόχειρο, εσείς 

χαρακτηρίστε το, αλλά η διαδικασία είναι κανονικότατη. Ζητώ λοιπόν να βοηθάτε τη 
διαδικασία.  

Σοφρόνωφ: Με συγχωρείτε, δεν είναι θέμα ομοφωνίας, εγώ βλέπω εδώ μια 
ταλάντευση κι από την πλευρά της Δημάρχου κι από τη μεριά της δημοτικής 
ομάδας. Από τη μια πλευρά εισηγείστε το θέμα ως έκτακτο, το ψηφίζει η δημοτική 
ομάδα για να συζητηθεί και από την άλλη πλευρά έρχεται η Δήμαρχος και ζητά 
την αναβολή του. 

Πρόεδρος: Στην εξέλιξη κα Σοφρόνωφ αποδεικνύεται ότι πρέπει να αναβληθεί. 
Έχει το δικαίωμα να κάνει κάτι τέτοιο, δεν έκανε κάτι έξω από τον κανονισμό, 
αυτό υπερασπίζομαι και δεν υπερασπίζομαι τη Δήμαρχο. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την  πρόταση της Δημάρχου για αναβολή 
λήψης απόφασης επί του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 21 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Θ. 
Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Α. Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωνάννου, Θ. 
Κορωνάς, Γ. Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Γ. Σουμπέκας. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 



Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, Α. 
Βεσυρόπουλος, Ε. Γουναράς, Κ. Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος, Σ. 
Κουμτσίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Γ. Μιχαηλίδης, Β. Γιαννουλάκης, Χ. 
Τσιούντας. 
 Από την ψηφοφορία δήλωσαν ότι απέχουν οι σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ, Γ. 
Μελιόπουλος. 

Το Δ.Σ., μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Τις προτάσεις της Δημάρχου. 
2.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την αναβολή λήψης απόφασης επί του θέματος «Εγκριση ή μη 
παραχώρησης ενός οχήματος (φορτηγό) και ενός μηχανήματος (γκρέϊντερ) στη 
Δ.Ε.Υ.Α.Β.» 
 
 

 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  619 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Πέτρου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Η. Μπατσαράς  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ι. Χειμώνας  
Θ. Αγγελίνας  Κ. Νένος  
Λ. Πουλασουχίδης  Ν. Αγγέλου  
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-11-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 

 
 
  
 


